
Protokół Nr XX/08
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 25 kwietnia 2008 roku

Otwarcia  XX sesji  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  dokonał  Przewodniczący 

Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Kazimierz  Ryszewski  o  godzinie  1200 

w Karlińskim Ośrodku Kultury przy ulicy Szczecińskiej 6 w Karlinie. Powitał 

zebranych  radnych  oraz  zaproszonych  gości  (listy  obecności  załączono  do 

protokołu).

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  w  obradach  bierze  udział  14  radnych, 

co umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Ad. 1b 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Kazimierz  Ryszewski  stwierdził,  że 

radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej sesji i zaproponował wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Karlino do 

realizacji  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki.  Podkreślił,  że  projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniach stałych Komisji Rady. Poprosił Panią 

Danutę Piwowarczyk o przybliżenie tematu.

Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino wyjaśniła, że 

projekt  dotyczy przystąpienia  Gminy  Karlino  do  realizacji  Programu 

Operacyjnego  Kapitał  Ludzki.  Trwają  przygotowania  do  złożenia  wniosku 

współfinansowanego  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  - 

Poddziałanie -  ,,Zmniejszenie nierówności w stopniu upowszechniania edukacji 

przedszkolnej, jest to związane z Małymi Przedszkolami na terenie Gminy.   

Zmiana  do  porządku  obrad  została  przyjęta  w  wyniku  jednomyślnego 

głosowania.



Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Dariusz  Michalski 

przedstawił  porządek  obrad  wraz  ze  zmianą.  Porządek  został  przyjęty 

przez radnych  w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej.

2. Sprawozdanie  Burmistrza Miasta i  Gminy Karlino o pracy w okresie 
międzysesyjnym.

3. Interpelacje i zapytania radnych.
4. Wolne wnioski i informacje.
5. Informacja o pracy Burmistrza Miasta i Gminy Karlino w 2007 roku.
6. Sprawozdanie za rok 2007 z wykonania budżetu Miasta i Gminy Karlino 

i  z  wykonania  planu  finansowego  zadań  z  zakresu  administracji 
rządowej  zleconych  gminie  oraz  innych  zadań  zleconych  gminie 
ustawami.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  sprawozdania  z  wykonania 
budżetu za 2007 rok i udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta 
i Gminy w Karlinie.

8. Przedstawienie  Radzie  Miejskiej  w  Karlinie  sprawozdania  rocznego 
z  wykonania  planu  finansowego  za  2007  rok  Instytucji  Kultury  – 
Karliński Ośrodek Kultury w Karlinie.

9. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2008 rok, 
b) przystąpienia  Gminy  Karlino  do  programu  ,,Polski  Projekt  400 

Miast”,
c) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Karlino,
d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu lub dzierżawy 

nieruchomości gruntowych,
e) przystąpienia Gminy Karlino do realizacji Programu Operacyjnego 

Kapitał Ludzki.
10.Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania i wnioski.
11.Zakończenie XX sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
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Ad. 1c

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  protokół 

z XIX sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do 

wniesienia?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone  Przewodniczący  zaproponował 

przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.

Protokół  Nr  XIX/08  z  XIX  sesji  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  odbytej 

w  dniu  27  marca  2008  roku  został  przyjęty  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania.

Ad. 2

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawił 

sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym tj.  od dnia 27 marca 

do dnia 24 kwietnia 2008 roku (informacja załączona do protokołu). 

Ad. 3

Pan Waldemar Grażyński Radny Rady Miejskiej w Karlinie  stwierdził, że 

zgłaszał  już wcześniej,  że  podczas prac  remontowych na ulicy Waryńskiego, 

kiedy układano kostkę brukową został zdjęty chodnik do budynków 2 i 2a i do 

dnia dzisiejszego chodnik nie został na powrót ułożony.

Pani  Halina  Pogorzelska  Radna  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  zwróciła  się 

z  pytaniem,  kiedy  zostaną  rozebrane  budynki  przy  ulicy  Koszalińskiej, 

ponieważ obecnie ich stan techniczny stanowi zagrożenie dla przechodniów.     
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Ad. 4

Pan Robert Madejski Radny Rady Powiatu Białogardzkiego powiedział, że 

podjęta została inwestycja  na wysokości  Zwinisławia  i  będą tam zatrudniane 

osoby  poprzez  Powiatowy  Urząd  Pracy.  Zwrócił  się  do  sołtysów  i  radnych 

o wsparcie w informowaniu mieszkańców Gminy Karlino,  że jest planowana 

rekrutacja  pracowników  i  rozdał  sołtysom  informacje  do  rozwieszenia  na 

tablicach  ogłoszeń.  Pierwsza  grupa  pracowników  odbywa  już  szkolenie 

w  Anglii,  następna  się  szykuje  do  wyjazdu  w  najbliższy  poniedziałek. 

Prowadzone  są  równolegle  szkolenia  z  języka  angielskiego  i  obsługi 

komputerów. W Białogardzie stworzono trzy grupy, a w Karlinie dwie. Będą 

tworzone nowe grupy, ale podkreślił,  że PUP ma określone wymagania i  nie 

wszyscy będą mogli  się zakwalifikować, ale będzie to większość. Dan – Pol 

w Białogardzie nie ma już pracowników i niewielka już grupa zatrudniona jest 

w Koziej Górze, ale cieszy fakt,  że znalazł  się inwestor,  który ocenił  dobrze 

ofertę i być może uda się właścicielom firmę Dan – Pol zbyć. Był na zebraniu 

mieszkańców Osiedla Nr 2, uwagi, które były zgłoszone na zebraniu dotyczące 

nawierzchni ulic Wojska Polskiego i Kościuszki i chodników przy tych ulicach, 

naprawy  zostaną  wykonane,  najprawdopodobniej  jeszcze  do  najbliższych 

wakacji.    

Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

w Urzędzie  Miasta  i  Gminy w Karlinie  zwrócił  się  z  prośbą  do  sołtysów 

o  przekazanie  informacji,  że  nie  jest  prawdą,  iż  zakończył  się  termin  na 

szacowanie strat  a  szczegółowe  informacje na ten temat zostaną przekazane 

sołtysom w przerwie z prośbą o wywieszenie ich na tablicy ogłoszeń w swoich 

sołectwach. Podkreślił też, że jeśli jakiekolwiek materiały wpływają do Urzędu 

z prośbą o przekazanie sołtysom, to są one przekazywane najszybciej, jak tylko 

to jest możliwe, w zasadzie na drugi dzień.
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Pan  Bogdan  Piłkowski  mieszkaniec  Karlina  powiedział,  że  otrzymał 

odpowiedź na swoje pismo dotyczące stawek podatków z którego wynikało, że 

uzasadnienie  wzrostu  stawki,  jakie  załączone  było  do  odpowiedzi  zostało 

przekazane również sołtysom i przewodniczącym zarządów osiedli. Stwierdził, 

że nie jest  to prawdą,  rozmawiał  z niektórymi sołtysami, którzy twierdzą,  że 

takich  informacji  nie  otrzymali,  przewodniczący  osiedla  też  nie,  ktoś  musiał 

Pana  Burmistrza  wprowadzić  w  błąd.  Na  stronie  trzeciej,  gdzie  wskazane 

zostały stawki podatków w innych Gminach i podpisane to zostało przez Panią 

Skarbnik Krystynę Granat. Zwracając się do Pani Granat stwierdził, że jeśli się 

pisze,  to  prosiłby  o  staranność,  ponieważ  w materiałach  są  błędy  rzeczowe. 

W Złocieńcu według informacji stawka wzrosła o 94,44%, jest to nieprawda, bo 

wzrosła  35gr,  a  było  15gr,  czyli  wzrosła  o  135%,  ale  przez  okres  4  lat 

obowiązywała stawka 15gr, ponadto podano, że w Czaplinku z 34gr na 35gr 

i  stwierdził,  że  jest  to  również  nieprawda,  bo z  14gr  na  15gr  ponieważ jest 

w  posiadaniu  skserowanych  materiałów,  które  może  udostępnić,  aby  Pani 

Granat mogła się z nimi zapoznać, to są wydruki z internetu. Dzisiejsza sesja, to 

sesja  absolutoryjna  i  poprosił  o  odpowiedź  na  pytanie.  –  75023  dział,  czyli 

administracja Urząd Miasta i Gminy, rozdział 4410 delegacje, w Gminie Karlino 

w roku 2007 – delegacje krajowe 87.500zł.

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

odebrał głos Panu Piłkowskiemu i poprosił  Panią Krystynę Granat Skarbnika 

Miasta  i  Gminy  Karlino  o  wyjaśnienie  wszystkim  obecnym,  co  to  jest 

absolutorium.  

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino odpowiedziała, że 

absolutorium to udzielenie przez Radę rozliczenia Burmistrzowi za prawidłowe 

wykonanie  budżetu  za  rok  poprzedni,  przy  wzięciu  pod  uwagę  wykonanie 

planowanych wydatków, czy nie została naruszona dyscyplina finansowa i  to 

jest podstawą oceny pracy Burmistrza przy wykonaniu budżetu za rok miniony.
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Pan Kazimierz Ryszewski podkreślił, że to jest sesja, jeśli są jakieś sprawy do 

wyjaśnienia,  to jest możliwość dokonania tego na posiedzeniu komisji  wtedy 

można  omawiać,  pytać,  na  sesji  należy  brać  pod  uwagę  powagę  sytuacji. 

Zapytał, czy są jeszcze jakieś konkretne  sprawy do wyjaśnienia?

Pan Bogdan Piłkowski stwierdził, że konkretne jest pytanie dlaczego tak dużo 

środków wydaje  się  na  delegacje  oraz  telefony.  W Kołobrzegu  na  delegacje 

wydaje się 60.000zł, w Białogardzie 53.000zł, a w Karlinie 93.000zł, mówi się, 

że  nie  ma  pieniędzy  na  remonty dróg,  a  czy  to  nie  jest  za  dużo wydanych 

środków na delegacje?

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Ryszewski  stwierdził,  że  w  takich 

sprawach  należy  zgłaszać  się  na  dyżur  do  swojego  radnego,  zaprosił  na 

posiedzenia Komisji, na których można wyjaśniać takie sprawy i jeśli wówczas 

nie zostanie udzielona konkretna odpowiedź i nie zostanie wyjaśniona sprawa, 

to  na  najbliższej  sesji  zostanie  Panu  Piłkowskiemu  udzielony  głos 

w poruszanym temacie. Podkreślił też, że zarówno ten punkt porządku obrad, 

jak też  poprzedni  służy temu, aby wyjaśnić  sprawy, których nie można było 

wyjaśnić podczas komisji, czy u swoich radnych uzyskać informacji. 

Pan Ryszard Wapniarski Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 zwrócił się 

z pytaniem, czy przy projektowaniu boiska za stadionem uwzględnione zostały 

koszty zagospodarowania terenu wokół, bo pojawiły się dodatkowe koszty na 

zagospodarowanie tego terenu?  

Ad. 5

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawił 

informację  o  pracy  Burmistrza  w  2007  roku  (informacja  załączona  do 

protokołu).
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Ad. 6

Pani  Krystyna  Granat  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawiła 

sprawozdanie  za  rok  2007  z  wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy  Karlino 

i  z  wykonania  planu  finansowego  zadań  z  zakresu  administracji  rządowej 

zleconych gminie oraz innych zadań zleconych gminie ustawami (sprawozdanie 

załączono do protokołu).

Ad. 7

Pan  Stanisław  Spaleniak  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Rady 

Miejskiej  w  Karlinie  zapoznał  obecnych  z  pozytywną  opinią  Komisji 

w sprawie wykonania budżetu Miasta i Gminy Karlino za 2007 rok  przekazaną 

do  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Szczecinie  Zespół  Zamiejscowy 

w  Koszalinie  oraz  wnioskiem  do  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  o  udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu za 2007 rok.

Pan  Tomasz  Rusiecki  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił  obecnym  pozytywną  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady  Miejskiej  w  Karlinie  o  udzielenie  absolutorium  Burmistrzowi 

z wykonania budżetu za 2007 rok.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Tomasz  Rusiecki 

przedstawił  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  sprawozdania 

z  wykonania  budżetu  za  2007  rok  i  udzielenia  absolutorium dla  Burmistrza 

Miasta i Gminy w Karlinie.

Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 2 było przeciwnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta większością głosów.
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Przewodniczący  Rady  Pan  Kazimierz  Ryszewski  pogratulował  wyników, 

a  Pan  Stanisław  Spaleniak  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  wraz 

z  Przewodniczącą  Komisji  Budżetu,  Zdrowia,  Kultury  i  Oświaty  Panią 

Bogumiłą Hałasa  na ręce Pana Waldemara Miśko oraz Pani Krystyny Granat 

Skarbnika Miasta i Gminy wręczyli wiązanki kwiatów z życzeniami dalszych 

sukcesów i powodzenia  w pracy i życiu osobistym. 

Burmistrz Miasta i Gminy Karlino Pan Waldemar Miśko  podziękował za 

udzielone absolutorium i podkreślił, że podziękowania należą się wielu innym 

osobom, część z nich jest dziś na sesji obecnych, części nie ma. Powiedział, że 

o instytucji absolutorium nie chciałby mówić, ponieważ wszyscy wiedzą co to 

jest, ale czasami zapomina się o tym, że należy racjonalnie oceniać wykonanie 

budżetu,  a  nie  działalność  Burmistrza,  która  nie  każdemu może się  podobać 

i  należy  to  zrozumieć.  Budżet  Gminy  Karlino  po  stronie  dochodów  został 

wykonany w 101%, a po stronie wydatków 95%, wskaźniki są dobre, żeby nie 

mówić o bardzo dobrych, chociaż nie jest łatwo i w ostatnich latach nie było 

łatwo z wykonaniem dochodów. Podziękował jeszcze raz i dodał, że nie należy 

zastanawiać się nad tym co było, trzeba szukać w przyszłości  tego co lepsze dla 

całej Gminy.  

Ad. 8

Pani  Krystyna  Granat  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawiła 

Radzie  Miejskiej  w  Karlinie  sprawozdanie  roczne  z  wykonania  planu 

finansowego za 2007 roku Instytucji Kultury – Karlińskiego Ośrodka Kultury 

w Karlinie (sprawozdanie załączono do protokołu).

Przewodniczący  Rady  Pan  Ryszewski  stwierdził,  że  o  umożliwienie 

wystąpienia zwróciła się Pani Anna Staniewicz Kierownik WTZ ,,Iskierka”. 
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Pani Anna Staniewicz Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej ,,Iskierka” 

w Karlinie  powiedziała,  że  wraz ze ,,swoją  młodzieżą” starają  się  pozyskać 

dodatkowe  środki  na  działalność  WTZ,  jednak  zainteresowanie  pracami 

uczestników jest nikłe. Stąd propozycja, aby dzięki pracom porządkowym udało 

się poprawić tę sytuację. Zostały przeprowadzone rozmowy z przedstawicielami 

Spółki  ,,Homanit”  oraz  Gminną  Spółdzielnią  SCH  w  Karlinie  i  złożyła 

podziękowania Panu Janowi Maciążek Prezesowi GSSCH za okazaną pomoc 

w  postaci  lodówki  przekazanej  na  potrzeby  WTZ,  a  także  za  możliwość 

zapracowania na nią poprzez prace porządkowe wokół piekarni i magazynów 

GSSCH. Prezes Pan Maciążek był mile zaskoczony jakością wykonanych prac. 

Poleciła  usługi  uczestników  WTZ  podkreślając,  że  będą  one  świadczone  za 

różną formę odpłatności.    

Ad. 9a

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino  omówiła projekt 

uchwały w sprawie  zmian budżetu Miasta i  Gminy Karlino na 2008 rok.  Po 

dokonanych  zmianach  budżet  zamyka  się  dochodami  w  wysokości 

30.357.101,00zł,  wydatkami  w  wysokości  29.415.779,31zł  oraz  nadwyżką 

w wysokości  941.321,69zł.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy 

Karlino na 2008 rok. 

Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

4 radnych wstrzymało się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała 

Nr XX/207/08 została podjęta większością głosów.
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Ad. 9b

Pani  Danuta  Piwowarczyk  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Karlino  omówiła 

projekt uchwały w sprawie  przystąpienia Gminy Karlino do programu ,,Polski 

Projekt 400 Miast”, który realizowany jest w zakresie redukcji ryzyka zawałów 

serca i udarów mózgu wśród mieszkańców małych miast i wsi w Polsce. 

Pan  Tomasz  Rusiecki  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  przystąpienia Gminy Karlino do 

programu ,,Polski Projekt 400 Miast”.

W wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  uchwała  Nr XX/208/08 

została podjęta.

Ad. 9c

Pan  Stanisław  Spaleniak  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Rady 

Miejskiej w Karlinie  przedstawił obecnym uzasadnienie do projektu uchwały 

oraz wniosek o uznanie za bezzasadną skargi Pana Stanisława Grzegorczyk na 

postępowanie  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Karlino  polegające  na  ustaleniu 

obniżenia  ceny  skupu  żyta  przyjmowanej  jako  podstawa  obliczenia  podatku 

rolnego na obszarze Gminy Karlino w 2008 roku w wysokości  oznaczającej 

drastyczną podwyżkę tego podatku. 

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił obecnym treść projektu uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na 

Burmistrza Miasta i Gminy Karlino.

Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

3 radnych wstrzymało się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała 

Nr XX/209/08 została podjęta większością głosów.
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Ad. 9d

Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia  zgody  na  zawarcie  19  kolejnych  umów  najmu  lub  dzierżawy 

nieruchomości gruntowych.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Tomasz  Rusiecki 

przedstawił obecnym treść projektu uchwały. 

Uchwała Nr XX/210/08 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 9e

Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Karlino  Pani  Danuta  Piwowarczyk  omówiła 

projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Karlino  do  realizacji 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki -  Priorytet IX ,,Rozwój wykształcenia 

i  kompetencji  w  regionach”,  Działanie  -  9.1.  ,,Wyrównywanie  szans 

edukacyjnych  i  zapewnienie  wysokości  jakości  usług  ewidencyjnych 

świadczonych  w  systemie  oświaty”,  Poddziałanie   -   9.1.1  ,,Zmniejszenie 

nierówności  w  stopniu  upowszechniania  edukacji  przedszkolnej, 

współfinansowanego  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego”. 

Realizatorem programu jest Zakład Oświaty w Karlinie.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Karlino 

realizacji Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  radnych  uchwała 

Nr XX/211/08 została podjęta.
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Ad. 10

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  zaprosił 

wszystkich  radnych,  sołtysów,  przewodniczących  zarządów  osiedli  oraz 

wszystkich  zaproszonych  gości  po  sesji  na  spotkanie  z  poczęstunkiem 

sfinansowanym  przez  Burmistrza,  Zastępcę  Burmistrza  oraz  grupę  radnych 

Rady Miejskiej  w Karlinie.  Powiedział,  że w trakcie  przerwy wraz z Panem 

Grażyńskim  był  na  ulicy  Waryńskiego  i  rzeczywiście  chodnik  pomiędzy 

budynkami  nie  został  położony,  ale  przy  pomocy  pracowników  prac 

publicznych, używając materiałów z rozbiórek, najprawdopodobniej w miesiącu 

maj zostanie wykonane dojście do budynków. Co do rozbiórki budynków na 

ulicy Koszalińskiej wyjaśnił, że od kilku miesięcy trwają działania, aby dopełnić 

sprawy formalne, nieraz osoby, które zgłaszają postulaty i zostają one przyjęte 

do  realizacji  dziwią  się,  że  tak  długo trwa  ich  zrealizowanie,  ta  sprawa jest 

przykładem takiego ,,trwania”. Najpierw trzeba opracować dokumentację i dać 

ją  do  zaopiniowania  konserwatorowi  zabytków,  a  to  trwa,  następnie  został 

złożony wniosek do Starostwa o pozwolenie na rozbiórkę, przy tym potrzebny 

jest również projekt organizacji ruchu. Zastępca Burmistrza Pan Lewandowski 

był  w Starostwie  i  rozmawiał   ze  Starostą  i  urzędnikami  na  temat  wydania 

zezwolenia  i  wszystko  było  prawidłowo,  a  okazało  się,  że  wpłynęło  pismo 

z  którego  wynika,  że  są  uchybienia  formalne  we  wniosku  który  złożyliśmy. 

Należałoby  się  zastanowić  co  jest  ważniejsze,  uchybienia  formalne  czy 

bezpieczeństwo. Powiedział, że nie zgadza się z treścią pisma i w poniedziałek, 

najpóźniej  we  wtorek  odbędzie  się  jeszcze  jedna  rozmowa ze  Starostą,  aby 

urzędnicy  poczuli  wagę  sprawy,  bo  tam  rzeczywiście  bezpieczeństwo  jest 

zagrożone. Po majowym weekendzie tę kwestię będzie wyjaśniał w najbliższy 

poniedziałek. Ponieważ zadanie zmieści się w kwocie do 14.000 EURO, nie ma 

obowiązku ogłaszania przetargu, tylko dokonać wyboru wykonawcy i po 5 maja 

br.  rozpocząć  prace  rozbiórkowe.  Na  pytanie  Pana  Wapniarskiego  dotyczące 

12



zagospodarowania  terenu  wokół  boiska  odpowiedział,  że  nie  było  to 

zaprojektowane, ponieważ miał to być obiekt otwarty, ale w Karlinie to się nie 

uda, niektórzy mieszkańcy niszczą obiekty jeszcze w trakcie budowy, chodzili 

po  boiskach,  a  nawet  próbowali  jeździć  samochodem  stąd  potrzeba  ich 

ogrodzenia,  w  którym  zrobione  zostaną  furtki  które  będą  otwarte.  Taki  jest 

powód potrzeby wykonania dodatkowego projektu i dodatkowych kosztów.

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i  Gminy Karlino  powiedziała,  że 

w miesiącu lutym padło ze strony Pana Piłkowskiego pytanie dotyczące stawek 

podatku,  wówczas  Burmistrz  odpowiadając  powiedział,  że  na  następnej  sesji 

informacja  odnośnie  stawki  zostanie  przekazana  i  na  sesji  marcowej 

w Domacynie zostało to przekazane dla radnych, sołtysów i przewodniczących 

zarządów osiedli. Pan Piłkowski zwrócił się z pismem, dlaczego nie otrzymał 

odpowiedzi wyjaśniła, że takie informacje otrzymali radni oraz przewodniczący 

jednostek  pomocniczych,  jako  przedstawiciele  mieszkańców,  którzy  się 

bezpośrednio  z  mieszkańcami  kontaktują.  Dodała,  że  nie  wie,  czy  na  sesji 

w  Domacynie  dotarła  odpowiedź  do  Pana  Piłkowskiego,  niemniej  już  taką 

informację otrzymał. Natomiast co do kwot z przedłożonych w trakcie przerwy 

przez  Pana  Piłkowskiego  uchwał,  stawki  końcowe  są  zgodne  z  materiałami 

przedstawionymi  przez  Skarbnika  i  dodała,  że  informacje  wzięte  zostały 

z  materiałów  publikowanych  przez  Wojewodę  w  Dzienniku  Urzędowym 

Województwa  Zachodniopomorskiego,  ale  w  najbliższych  dniach  spotka  się 

w Urzędzie,  wówczas zostaną wyjaśnione wszelkie kwestie sporne dotyczące 

stawek podatkowych z roku 2007 i na rok 2008. 

    

Ad. 11

Pani Danuta Butrym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury w Karlinie 

powiedziała,  że  sołtysi  otrzymali  plakaty  do  rozwieszenia  na  tablicach 
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informacyjnych  w  swoich  sołectwach.  1  maja  odbędzie  się  Spartakiada  Dla 

Niepełnosprawnych, 2 maja w amfiteatrze odbędzie się od godziny 20-tej do 

24  –  tej  dyskoteka,  3  maja  o  godzinie  11-tej  odbędzie  się  nabożeństwo 

w Kościele, następnie przejście pod obelisk i złożenie kwiatów oraz otwarcie 

muzeum  karlińskiego,  a  4  maja  spływ  kajakowy.  Zaprosiła  wszystkich  do 

wzięcia udziału. 

Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Karlinie  Pan Kazimierz  Ryszewski  podziękował  za  przybycie  i  udział 

radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1330 dokonał zamknięcia 

XX sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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	Protokół Nr XX/08
	z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej
	w dniu 25 kwietnia 2008 roku
	Otwarcia XX sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Kazimierz Ryszewski o godzinie 1200                      w Karlińskim Ośrodku Kultury przy ulicy Szczecińskiej 6 w Karlinie. Powitał zebranych radnych oraz zaproszonych gości (listy obecności załączono do protokołu).
	Przewodniczący Rady stwierdził, że w obradach bierze udział 14 radnych,        co umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. 
	Ad. 1b 
	Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Kazimierz Ryszewski stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej sesji i zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Karlino do realizacji Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Podkreślił, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach stałych Komisji Rady. Poprosił Panią Danutę Piwowarczyk o przybliżenie tematu.
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino wyjaśniła, że projekt dotyczy przystąpienia Gminy Karlino do realizacji Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Trwają przygotowania do złożenia wniosku  współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego - Poddziałanie -  ,,Zmniejszenie nierówności w stopniu upowszechniania edukacji przedszkolnej, jest to związane z Małymi Przedszkolami na terenie Gminy.   
	Zmiana do porządku obrad została przyjęta w wyniku jednomyślnego głosowania.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Dariusz Michalski przedstawił porządek obrad wraz ze zmianą. Porządek został przyjęty przez radnych  w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Porządek obrad:
	1.Sprawy regulaminowe:
	a)stwierdzenie prawomocności obrad,
	b)przyjęcie porządku obrad, 
	c)przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej.
	2.Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Karlino o pracy w okresie międzysesyjnym.
	3.Interpelacje i zapytania radnych.
	4.Wolne wnioski i informacje.
	5.Informacja o pracy Burmistrza Miasta i Gminy Karlino w 2007 roku.
	6.Sprawozdanie za rok 2007 z wykonania budżetu Miasta i Gminy Karlino i z wykonania planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej zleconych gminie oraz innych zadań zleconych gminie ustawami.
	7.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu za 2007 rok i udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta         i Gminy w Karlinie.
	8.Przedstawienie Radzie Miejskiej w Karlinie sprawozdania rocznego                   z wykonania planu finansowego za 2007 rok Instytucji Kultury – Karliński Ośrodek Kultury w Karlinie.
	9.Podjęcie uchwał w sprawie:
	a)zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2008 rok, 
	b)przystąpienia Gminy Karlino do programu ,,Polski Projekt 400 Miast”,
	c)rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Karlino,
	d)wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu lub dzierżawy nieruchomości gruntowych,
	e)przystąpienia Gminy Karlino do realizacji Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.
	10.Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania i wnioski.
	11.Zakończenie XX sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
	Ad. 1c
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół           z XIX sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady  i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do wniesienia? Ponieważ nie zostały zgłoszone Przewodniczący zaproponował przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.
	Protokół Nr XIX/08 z XIX sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej                 w dniu 27 marca 2008 roku został przyjęty w wyniku jawnego                          i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 2
	Ad. 3
	Pan Waldemar Grażyński Radny Rady Miejskiej w Karlinie stwierdził, że zgłaszał już wcześniej, że podczas prac remontowych na ulicy Waryńskiego, kiedy układano kostkę brukową został zdjęty chodnik do budynków 2 i 2a i do dnia dzisiejszego chodnik nie został na powrót ułożony.
	Pani Halina Pogorzelska Radna Rady Miejskiej w Karlinie zwróciła się           z pytaniem, kiedy zostaną rozebrane budynki przy ulicy Koszalińskiej, ponieważ obecnie ich stan techniczny stanowi zagrożenie dla przechodniów.     
	Ad. 4
	Pan Robert Madejski Radny Rady Powiatu Białogardzkiego powiedział, że podjęta została inwestycja na wysokości Zwinisławia i będą tam zatrudniane osoby poprzez Powiatowy Urząd Pracy. Zwrócił się do sołtysów i radnych            o wsparcie w informowaniu mieszkańców Gminy Karlino, że jest planowana rekrutacja pracowników i rozdał sołtysom informacje do rozwieszenia na tablicach ogłoszeń. Pierwsza grupa pracowników odbywa już szkolenie               w Anglii, następna się szykuje do wyjazdu w najbliższy poniedziałek. Prowadzone są równolegle szkolenia z języka angielskiego i obsługi komputerów. W Białogardzie stworzono trzy grupy, a w Karlinie dwie. Będą tworzone nowe grupy, ale podkreślił, że PUP ma określone wymagania i nie wszyscy będą mogli się zakwalifikować, ale będzie to większość. Dan – Pol        w Białogardzie nie ma już pracowników i niewielka już grupa zatrudniona jest w Koziej Górze, ale cieszy fakt, że znalazł się inwestor, który ocenił dobrze ofertę i być może uda się właścicielom firmę Dan – Pol zbyć. Był na zebraniu mieszkańców Osiedla Nr 2, uwagi, które były zgłoszone na zebraniu dotyczące nawierzchni ulic Wojska Polskiego i Kościuszki i chodników przy tych ulicach, naprawy zostaną wykonane, najprawdopodobniej jeszcze do najbliższych wakacji.    
	Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie zwrócił się z prośbą do sołtysów               o przekazanie informacji, że nie jest prawdą, iż zakończył się termin na szacowanie strat a szczegółowe  informacje na ten temat zostaną przekazane sołtysom w przerwie z prośbą o wywieszenie ich na tablicy ogłoszeń w swoich sołectwach. Podkreślił też, że jeśli jakiekolwiek materiały wpływają do Urzędu z prośbą o przekazanie sołtysom, to są one przekazywane najszybciej, jak tylko to jest możliwe, w zasadzie na drugi dzień.
	Pan Bogdan Piłkowski mieszkaniec Karlina powiedział, że otrzymał odpowiedź na swoje pismo dotyczące stawek podatków z którego wynikało, że uzasadnienie wzrostu stawki, jakie załączone było do odpowiedzi zostało przekazane również sołtysom i przewodniczącym zarządów osiedli. Stwierdził, że nie jest to prawdą, rozmawiał z niektórymi sołtysami, którzy twierdzą, że takich informacji nie otrzymali, przewodniczący osiedla też nie, ktoś musiał Pana Burmistrza wprowadzić w błąd. Na stronie trzeciej, gdzie wskazane zostały stawki podatków w innych Gminach i podpisane to zostało przez Panią Skarbnik Krystynę Granat. Zwracając się do Pani Granat stwierdził, że jeśli się pisze, to prosiłby o staranność, ponieważ w materiałach są błędy rzeczowe.         W Złocieńcu według informacji stawka wzrosła o 94,44%, jest to nieprawda, bo wzrosła 35gr, a było 15gr, czyli wzrosła o 135%, ale przez okres 4 lat obowiązywała stawka 15gr, ponadto podano, że w Czaplinku z 34gr na 35gr           i stwierdził, że jest to również nieprawda, bo z 14gr na 15gr ponieważ jest           w posiadaniu skserowanych materiałów, które może udostępnić, aby Pani Granat mogła się z nimi zapoznać, to są wydruki z internetu. Dzisiejsza sesja, to sesja absolutoryjna i poprosił o odpowiedź na pytanie. – 75023 dział, czyli administracja Urząd Miasta i Gminy, rozdział 4410 delegacje, w Gminie Karlino w roku 2007 – delegacje krajowe 87.500zł.
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie  odebrał głos Panu Piłkowskiemu i poprosił Panią Krystynę Granat Skarbnika Miasta i Gminy Karlino o wyjaśnienie wszystkim obecnym, co to jest absolutorium.  
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino odpowiedziała, że absolutorium to udzielenie przez Radę rozliczenia Burmistrzowi za prawidłowe wykonanie budżetu za rok poprzedni, przy wzięciu pod uwagę wykonanie planowanych wydatków, czy nie została naruszona dyscyplina finansowa i to jest podstawą oceny pracy Burmistrza przy wykonaniu budżetu za rok miniony.
	Pan Kazimierz Ryszewski podkreślił, że to jest sesja, jeśli są jakieś sprawy do wyjaśnienia, to jest możliwość dokonania tego na posiedzeniu komisji wtedy można omawiać, pytać, na sesji należy brać pod uwagę powagę sytuacji. Zapytał, czy są jeszcze jakieś konkretne  sprawy do wyjaśnienia?
	Pan Bogdan Piłkowski stwierdził, że konkretne jest pytanie dlaczego tak dużo środków wydaje się na delegacje oraz telefony. W Kołobrzegu na delegacje wydaje się 60.000zł, w Białogardzie 53.000zł, a w Karlinie 93.000zł, mówi się, że nie ma pieniędzy na remonty dróg, a czy to nie jest za dużo wydanych środków na delegacje?
	Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Ryszewski stwierdził, że w takich sprawach należy zgłaszać się na dyżur do swojego radnego, zaprosił na posiedzenia Komisji, na których można wyjaśniać takie sprawy i jeśli wówczas nie zostanie udzielona konkretna odpowiedź i nie zostanie wyjaśniona sprawa, to na najbliższej sesji zostanie Panu Piłkowskiemu udzielony głos                          w poruszanym temacie. Podkreślił też, że zarówno ten punkt porządku obrad, jak też poprzedni służy temu, aby wyjaśnić sprawy, których nie można było wyjaśnić podczas komisji, czy u swoich radnych uzyskać informacji. 
	Pan Ryszard Wapniarski Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 zwrócił się z pytaniem, czy przy projektowaniu boiska za stadionem uwzględnione zostały koszty zagospodarowania terenu wokół, bo pojawiły się dodatkowe koszty na zagospodarowanie tego terenu?  
	Ad. 5
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino przedstawił informację o pracy Burmistrza w 2007 roku (informacja załączona do protokołu).
	Ad. 6
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino przedstawiła sprawozdanie za rok 2007 z wykonania budżetu Miasta i Gminy Karlino                   i z wykonania planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej zleconych gminie oraz innych zadań zleconych gminie ustawami (sprawozdanie załączono do protokołu).
	Ad. 7
	Pan Stanisław Spaleniak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Karlinie zapoznał obecnych z pozytywną opinią Komisji                 w sprawie wykonania budżetu Miasta i Gminy Karlino za 2007 rok  przekazaną do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie Zespół Zamiejscowy               w Koszalinie oraz wnioskiem do Rady Miejskiej w Karlinie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu za 2007 rok.
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił obecnym pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej            w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Karlinie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi                       z wykonania budżetu za 2007 rok.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania              z wykonania budżetu za 2007 rok i udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy w Karlinie.
	Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 2 było przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta większością głosów.
	Przewodniczący Rady Pan Kazimierz Ryszewski pogratulował wyników,          a Pan Stanisław Spaleniak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wraz                 z Przewodniczącą Komisji Budżetu, Zdrowia, Kultury i Oświaty Panią Bogumiłą Hałasa na ręce Pana Waldemara Miśko oraz Pani Krystyny Granat Skarbnika Miasta i Gminy wręczyli wiązanki kwiatów z życzeniami dalszych sukcesów i powodzenia  w pracy i życiu osobistym. 
	Burmistrz Miasta i Gminy Karlino Pan Waldemar Miśko podziękował za udzielone absolutorium i podkreślił, że podziękowania należą się wielu innym osobom, część z nich jest dziś na sesji obecnych, części nie ma. Powiedział, że  o instytucji absolutorium nie chciałby mówić, ponieważ wszyscy wiedzą co to jest, ale czasami zapomina się o tym, że należy racjonalnie oceniać wykonanie budżetu, a nie działalność Burmistrza, która nie każdemu może się podobać           i należy to zrozumieć. Budżet Gminy Karlino po stronie dochodów został wykonany w 101%, a po stronie wydatków 95%, wskaźniki są dobre, żeby nie mówić o bardzo dobrych, chociaż nie jest łatwo i w ostatnich latach nie było łatwo z wykonaniem dochodów. Podziękował jeszcze raz i dodał, że nie należy zastanawiać się nad tym co było, trzeba szukać w przyszłości  tego co lepsze dla całej Gminy.  
	Ad. 8
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino przedstawiła Radzie Miejskiej w Karlinie sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego za 2007 roku Instytucji Kultury – Karlińskiego Ośrodka Kultury       w Karlinie (sprawozdanie załączono do protokołu).
	Przewodniczący Rady Pan Ryszewski stwierdził, że o umożliwienie wystąpienia zwróciła się Pani Anna Staniewicz Kierownik WTZ ,,Iskierka”. 
	Pani Anna Staniewicz Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej ,,Iskierka” w Karlinie powiedziała, że wraz ze ,,swoją młodzieżą” starają się pozyskać dodatkowe środki na działalność WTZ, jednak zainteresowanie pracami uczestników jest nikłe. Stąd propozycja, aby dzięki pracom porządkowym udało się poprawić tę sytuację. Zostały przeprowadzone rozmowy z przedstawicielami Spółki ,,Homanit” oraz Gminną Spółdzielnią SCH w Karlinie i złożyła podziękowania Panu Janowi Maciążek Prezesowi GSSCH za okazaną pomoc           w postaci lodówki przekazanej na potrzeby WTZ, a także za możliwość zapracowania na nią poprzez prace porządkowe wokół piekarni i magazynów GSSCH. Prezes Pan Maciążek był mile zaskoczony jakością wykonanych prac. Poleciła usługi uczestników WTZ podkreślając, że będą one świadczone za różną formę odpłatności.    
	Ad. 9a
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2008 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 30.357.101,00zł, wydatkami w wysokości 29.415.779,31zł oraz nadwyżką                   w wysokości  941.321,69zł.
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2008 rok. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, nie było głosów przeciwnych,                 4 radnych wstrzymało się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała   Nr XX/207/08 została podjęta większością głosów.
	Ad. 9b
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Karlino do programu ,,Polski Projekt 400 Miast”, który realizowany jest w zakresie redukcji ryzyka zawałów serca i udarów mózgu wśród mieszkańców małych miast i wsi w Polsce. 
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Karlino do programu ,,Polski Projekt 400 Miast”.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XX/208/08 została podjęta.
	Ad. 9c
	Pan Stanisław Spaleniak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił obecnym uzasadnienie do projektu uchwały oraz wniosek o uznanie za bezzasadną skargi Pana Stanisława Grzegorczyk na postępowanie Burmistrza Miasta i Gminy Karlino polegające na ustaleniu obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Karlino w 2008 roku w wysokości oznaczającej drastyczną podwyżkę tego podatku. 
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił obecnym treść projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Karlino.
	Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nie było głosów przeciwnych,                 3 radnych wstrzymało się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała   Nr XX/209/08 została podjęta większością głosów.
	Ad. 9d
	Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie przedstawił projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie 19 kolejnych umów najmu lub dzierżawy nieruchomości gruntowych.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki przedstawił obecnym treść projektu uchwały. 
	Uchwała Nr XX/210/08 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 9e
	Sekretarz Miasta i Gminy Karlino Pani Danuta Piwowarczyk omówiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Karlino do realizacji       Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki - Priorytet IX ,,Rozwój wykształcenia      i kompetencji w regionach”, Działanie - 9.1. ,,Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokości jakości usług ewidencyjnych świadczonych w systemie oświaty”, Poddziałanie  -  9.1.1 ,,Zmniejszenie nierówności w stopniu upowszechniania edukacji przedszkolnej, współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego”. Realizatorem programu jest Zakład Oświaty w Karlinie.
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Karlino realizacji Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania radnych uchwała                         Nr XX/211/08 została podjęta.
	Ad. 10
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino zaprosił wszystkich radnych, sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli oraz wszystkich zaproszonych gości po sesji na spotkanie z poczęstunkiem sfinansowanym przez Burmistrza, Zastępcę Burmistrza oraz grupę radnych Rady Miejskiej w Karlinie. Powiedział, że w trakcie przerwy wraz z Panem Grażyńskim był na ulicy Waryńskiego i rzeczywiście chodnik pomiędzy budynkami nie został położony, ale przy pomocy pracowników prac publicznych, używając materiałów z rozbiórek, najprawdopodobniej w miesiącu maj zostanie wykonane dojście do budynków. Co do rozbiórki budynków na ulicy Koszalińskiej wyjaśnił, że od kilku miesięcy trwają działania, aby dopełnić sprawy formalne, nieraz osoby, które zgłaszają postulaty i zostają one przyjęte do realizacji dziwią się, że tak długo trwa ich zrealizowanie, ta sprawa jest przykładem takiego ,,trwania”. Najpierw trzeba opracować dokumentację i dać ją do zaopiniowania konserwatorowi zabytków, a to trwa, następnie został złożony wniosek do Starostwa o pozwolenie na rozbiórkę, przy tym potrzebny jest również projekt organizacji ruchu. Zastępca Burmistrza Pan Lewandowski był w Starostwie i rozmawiał  ze Starostą i urzędnikami na temat wydania zezwolenia i wszystko było prawidłowo, a okazało się, że wpłynęło pismo            z którego wynika, że są uchybienia formalne we wniosku który złożyliśmy. Należałoby się zastanowić co jest ważniejsze, uchybienia formalne czy bezpieczeństwo. Powiedział, że nie zgadza się z treścią pisma i w poniedziałek, najpóźniej we wtorek odbędzie się jeszcze jedna rozmowa ze Starostą, aby urzędnicy poczuli wagę sprawy, bo tam rzeczywiście bezpieczeństwo jest zagrożone. Po majowym weekendzie tę kwestię będzie wyjaśniał w najbliższy poniedziałek. Ponieważ zadanie zmieści się w kwocie do 14.000 EURO, nie ma obowiązku ogłaszania przetargu, tylko dokonać wyboru wykonawcy i po 5 maja br. rozpocząć prace rozbiórkowe. Na pytanie Pana Wapniarskiego dotyczące zagospodarowania terenu wokół boiska odpowiedział, że nie było to zaprojektowane, ponieważ miał to być obiekt otwarty, ale w Karlinie to się nie uda, niektórzy mieszkańcy niszczą obiekty jeszcze w trakcie budowy, chodzili po boiskach, a nawet próbowali jeździć samochodem stąd potrzeba ich ogrodzenia, w którym zrobione zostaną furtki które będą otwarte. Taki jest powód potrzeby wykonania dodatkowego projektu i dodatkowych kosztów.
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino powiedziała, że       w miesiącu lutym padło ze strony Pana Piłkowskiego pytanie dotyczące stawek podatku, wówczas Burmistrz odpowiadając powiedział, że na następnej sesji informacja odnośnie stawki zostanie przekazana i na sesji marcowej                     w Domacynie zostało to przekazane dla radnych, sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli. Pan Piłkowski zwrócił się z pismem, dlaczego nie otrzymał odpowiedzi wyjaśniła, że takie informacje otrzymali radni oraz przewodniczący jednostek pomocniczych, jako przedstawiciele mieszkańców, którzy się bezpośrednio z mieszkańcami kontaktują. Dodała, że nie wie, czy na sesji             w Domacynie dotarła odpowiedź do Pana Piłkowskiego, niemniej już taką informację otrzymał. Natomiast co do kwot z przedłożonych w trakcie przerwy przez Pana Piłkowskiego uchwał, stawki końcowe są zgodne z materiałami przedstawionymi przez Skarbnika i dodała, że informacje wzięte zostały               z materiałów publikowanych przez Wojewodę w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, ale w najbliższych dniach spotka się                    w Urzędzie, wówczas zostaną wyjaśnione wszelkie kwestie sporne dotyczące stawek podatkowych z roku 2007 i na rok 2008. 
	    
	Ad. 11
	Pani Danuta Butrym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury w Karlinie powiedziała, że sołtysi otrzymali plakaty do rozwieszenia na tablicach informacyjnych w swoich sołectwach. 1 maja odbędzie się Spartakiada Dla Niepełnosprawnych, 2 maja w amfiteatrze odbędzie się od godziny 20-tej do       24 – tej dyskoteka, 3 maja o godzinie 11-tej odbędzie się nabożeństwo                 w Kościele, następnie przejście pod obelisk i złożenie kwiatów oraz otwarcie muzeum karlińskiego, a 4 maja spływ kajakowy. Zaprosiła wszystkich do wzięcia udziału. 
	Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Kazimierz Ryszewski podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1330 dokonał zamknięcia        XX sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
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